



雙魚河馬術中心會員來賓 - 策騎授權申請表格
BREC MEMBERS' GUEST - RIDING AUTHORIZATION FORM

本人 _____ 現授權予以下人士為本人的來賓並於雙魚河馬術中心策騎。

I _____ would like to authorize the following person to ride as my guest in Beas River Riding School.

策騎馬匹者姓名：
Rider's Name:

身份證號碼
(前置代號及首3數字)
HKID No (prefix + 3
digits): :

聯絡電話

Contact No:

地址 Address:

電郵 Email:

策騎馬匹年期

Length of time riding:

本人理解並同意，本會及任何教練和工作人員均不承擔任何由於其策騎而造成的損壞、事故、受傷或死亡的責任。

I understand and agree that neither the Club nor any instructor(s) and staff shall be responsible for any damages, accident, injury or death arising from his/her riding.

馬匹名稱及號碼
Horse Name and
No.:

1. _____ ()

2. _____ ()

3. _____ ()



會員姓名
Members' Name: _____
會員號碼
Membership No.: _____
會員簽署
Signature _____

由馬術中心職員填寫 TO BE COMPLETED BY EQUESTRIAN OFFICE STAFF

被授權之騎手是否已簽妥雙魚河馬術中心免責聲明書及策騎申請表格？ 是 / 否

Is there a BREC Indemnity & Rider Registration Form for the authorized rider? YES / NO

完成及簽妥之表格必須一併遞交以作批核

Completed & signed form must be attached to this form for approval.

收取表格之馬術中心職員姓名及簽署

Received by Equestrian Office

Staff Signature _____

日期

Date _____

批准
Accepted

/
/

拒絕
Rejected

雙魚河馬術中心馬術高級經理簽署

Senior Manager, Equestrian (BREC)

Signature _____

日期 Date _____

在向本會提供本表格內的個人資料之前，請先細閱有關個人資料(私隱)條例的通告，當中已述明限制本會使用有關資料的規定。該通告可見於交表櫃台和/或 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.asp

Prior to providing the personal data sought on this form, please read our Notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance which restricts our use of this data. The Notice can be found at the submission counter and/or on http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.asp